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Inbjudan  

till månadsmöte på Hennickehammars herrgård den 6 november 2018, kl. 18.30. 

 

Anmälan 

senast den 4 november till Hanne Nilsson, tel 070 3519920, hanne.w.n@hotmail.com eller 
till Maj Olsson, tel 0590 13929, 070 3613929.  

Vi ses på Hötorget kl 18.10, för samåkning. 

.  

Program  

Rapport från distriktsmöte i Karlstad 13 oktober. 

Fortsatt diskussion om vilket hjälpprojekt klubben vill stödja, beslut till distriktspresidenten 
senast 15 november.  

Vandring till Santiago de Compostela, Karin Sundelin och Solveig Lundblad berättar. 

 

Föregående  

månadsmöte var på Grythyttans herrgård där vi fick besök av Noratanten Mot Rasism, 
Sabine Schulze, från Nora. 



Hon berättade livfullt och målande om sin uppväxt i Tyskland under andra världskriget. 
Familjen bodde i närheten av Bergen-Belsen. Upplevelser av strapatser, nöd och lidande gav 
en insikt om att sådant som skeddde där aldrig skulle få ske igen. 

Tidigt kom hon i kontakt med Sverige, blev helt förälskad i landet, i värderingar, livsstil och 
natur. Här ville hon leva och bo. Så  blev det också. Hon utbildade hon sig till lärare, träffade 
sin blivande man, också lärare, och har bott och arbetat här hela livet. Aldrig kunde hon tro 
att nazistiska idéer skulle kunna få fäste här. 

Så när hon inför förra årets bokmässa i Göteborg  insåg att NMR (Nordiska 
motståndsrörelsen) hade fått tillstånd att demonstrera på Göteborgs gator, blev det en 
chock, hon kände att hon måste göra något.  

En nazistisk organisation, i Sverige, hennes älskade Sverige, helt otroligt, orimligt. Vad går att 
göra? Något måste hon göra – det får bli en motdemonstration – en protest med NMR:s 
egna uttryck – Så hon gjorde ett plakat med texten 

Noratanten Mot Rasism 

och for med det i handväskan till Göteborg för att gå emot NMR:arna. Tanken var att ställa 
sig utanför synagogan, och försöka komma till tals med några av demonstranterna …. 

Det gick nu inte att komma fram, var polisavspärrningar överallt. Istället kom Sabine med i 
en stor motdemonstration på Heden, en i sig mycket fin upplevelse av starkt motstånd mot  
NMR och deras värderingar.  

Hemma igen arbetar Sabine för att få komma till tals med NMR-medlemmar och försöka 
förstå hur de tänker. Hon bjuder hem dem till sig, vill ha en diskussion vid sitt köksbord, vill 
öga mot öga försöka dels förstå, dels påverka .. Hon är inte rädd, kan inte tänka sig annat ån 
att de måste vara förvirrade och vilseledda unga. Hittills har ingen tackat ja ….. 

Sabines kamp har uppmärksammats av TV-journalisten Nina Strååt, som gjort en film (5 min) 
om henne. Gå in på nätet, skriv ”Noratanten Mot Rasism”. 

  ----------------------------------------------------------------------------- 

 

Vidare på månadsmötet diskuterade vi hjälpprojekt. Alla är viktiga och behjärtansvärda, men 
vi enades om att i första hand förorda Fistula-projektet. 

Samtycke till att IW får använda personuppgifter; samtliga närvarande godkänner och 
undertecknar sekreterarens blankett, men för två gäller det att man ej godkänner att foto 
finns/publiceras på hemsida eller IW-nytt.  

Egoföredrag av Lena Wenander-Johansson. Så tänkvärt,  tack! Och så bra att egoföredragen 
upprepas, särskilt för oss som är ganska nya i klubben. Nästa gång Margareta Agorelius tur. 

Reseersättning  en fundering från Agneta Svensson – när vi nu har 15 kr/mil i ersättning 
(istället för 18:50 som är statlig ersättningsnorm), kan vi  lägga de 3:50/ mil vi inte tar ut, till 
insamling? Vi enades om att det blir onödigt krångligt, bättre att lägga lite extra i spargrisen. 



 

Vinlotteriet denna kväll vanns av Kristina Henriksson. Vi var 12 medlemmar och två gäster, 
Sabine Schulze och Anita Maria Karlsson från Nora. 

  ------------------------------------ 

 

Filipstads Rotary: 

27 oktober     ”Mitt uppdrag som ordförande i kommunfullmäktige” 

 

 

Ann-Marie Witteberg  

sekreterare 

 

 

 

 

 

 

    

  

 

 

 


